## 聖堂報告

## 聖依納爵主保瞻禮

31-7-2022

- 1. 按香港教區主教公署秘書長辦公處於 2022 年 4 月 20 日 (星期三)的通告,開始恢復公開彌撒及相關宗教聚會,請蒞臨聖堂弟兄姊妹,必須按照有關牧民指引,遵守香港特區政府放寬宗教場地最新法例及九龍華仁書院防疫措施要求,詳情請參閱聖堂報告、教區及本堂網頁。
- 2. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」,以鼓勵教友 以心神與真理朝拜,與基督作精神的契合。
  - 8月份「明供聖體」:
  - 8月6日(下星期六)

中午 12:00 - 1:00

歡迎教友到臨一起參與。

3. 按學校要求,所有進入校園參與聖堂活動人士,必 須先在學校保安亭前:

先掃描學校「安心出行」;

到聖堂時,再掃描聖堂「安心出行」。

多謝各位合作!

上述所有報告,已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位查閱。主佑各位!

## St. Ignatius Chapel Announcement Feast Day of St. Ignatius of Loyola 31-07-2022

- 1. Regarding the Diocesan Pastoral Guidelines for the Resumption of Public Masses and Group Gatherings, parishioners coming to this Chapel must comply with the new relaxed measures for religious premises from the <a href="Hong Kong Government">Hong Kong Government</a> and the anti-pandemic precautions required by the <a href="Wah Yan College">Wah Yan College</a>, <a href="Kowloon">Kowloon</a>. For details, please refer to our Chapel Notice or the websites of the Diocese and our Chapel.
- 2. For visit the Holy Sacrament in August, details are as follow:

Date: 6 August (Coming Saturday)

Time: 12:00 noon - 1:00 pm

All are welcome.

- 3. Attention to everyone entering Wah Yan College and St Ignatius Chapel for any religious activities, you MUST:
  - a) Scan your LeaveHomeSafe QR code for Wah Yan at the main entrance to the campus, then
  - b) Scan your LeaveHomeSafe QR code AGAIN at the entrance to the Chapel.

Thank you for your cooperation!

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.